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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR PEHLIN 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 
URBROJ:  
   

026-02/21-01/18 
2170/01-09-10-21-10 
 
 

    
    Rijeka,  30.06.2021. 

ZAPISNIK 
S 22. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
22. sjednica VMO Pehlin održana je 29. lipnja 2021. (utorak) s početkom u 15,00 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
 Darko Kauzlarić, zamjenik predsjednika VMO  
 Radjana Janković, članica VMO 
 Lorena Pribanić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Aljoša Bratuša, član VMO 
 Stjepan Horvat, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 21. Sjednice:  

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
      
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći dnevni red: 
 

1. Prijedlozi Programa rada i Financijskog plana Vijeća MO Pehlin za 2022. godinu 
2. Dopisi i zamolbe 
3. Razno 
 
Dnevni red je prihvaćen. 

 
 
AD 1 
Predsjednik Ivan Bogdanić započeo je raspravu vezano uz dostavu prijedloga Programa rada i 
Financijskog plana za 2022. godinu koje je potrebno uputiti Odjelu gradske samouprave i uprave, 
Direkciji mjesne samouprave do 20. srpnja 2021. godine. Vijeće je zaprimilo dopise Odjela 
gradske samouprave i uprave vezano uz izradu prijedloga Programa rada za 2022. godinu, te 
upute za prijavu programskih aktivnosti vijeća mjesnih odbora koje financira Odjel za gradsku 
samoupravu i upravu za 2022. godinu koji su dostavljeni Vijećnicima na razmatranje. Nakon što 
povjerenstvo razmotri prijedloge programa , te dostavi Vijećima prihvaćanje programa ili 
eventualne primjedbe i potrebe za određenim korekcijama Vijeća će usvojiti konačne Programe 
rada i Financijski plan za 2022. godinu. Nakon kraće rasprave donesen je 
 
Zaključak: 
Programi rada za 2022.godinu izraditi će se po uzoru na Programe rada iz 2021. godine, samo 
će se korigirati programi ekoloških akcija i Dani MO Pehlin u koji će se dodati aktivnost šetnje 
nordijskim štapovima. Temeljem predanih prijedloga Programa rada za 2022. godinu izraditi će 
se prijedlog Financijskog plana za 2022. godinu. 
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                                                                                          Predsjednik VMO Pehlin 
 

                                                                                                 Ivan Bogdanić 

AD 2 
Vijeće je zaprimilo elektroničku poštu predstavnika KD Ljiljan glazbene grupe Šadrvan iz Rijeke 
sa zahtjevom za korištenje prostora tri puta tjedno.  
 
Zaključak 
Kontaktirati će se predstavnik društva i dogovoriti eventualno korištenje prostora na jesen, ali 
samo jednom tjedno zbog dugogodišnjih stalnih korisnika i popunjenosti prostora. 
  
 
AD 3 

1. Predsjednik Ivan Bogdanić obavijestio je nazočne o predstojećim radovima po 
komunalnim prioritetima koji bi trebali započeti u narednom razdoblju. Započeti će se 
radovi u dvorištu Dječjeg vrtića i Doma kulture Pehlin . Izvođači radova su poznati , te se 
očekuje da će se isti završiti u razdoblju dok Dječji vrtić Pehlin ne radi i radovi ne ometaju 
funkcioniranje vrtića. Također odmah bi se trebali odraditi i radovi na zamjeni portuna 
kako bi sve zajedno bilo gotovo do početka rada ujesen. Rijeka promet bi trebao započeti 
radove na parkiralištu kod Dječjeg vrtića i Doma kulture Pehlin kojima će parkiralište 
proširiti čime će se osigurati dodatni parkirni prostor koji u ovom dijelu naselja nedostaje. 
Članica Radjana Janković nadovezala se na problem parkiranih automobila kroz Ulicu 
Blažićevo B i na nemogućnost prolaska pješaka nogostupom. Smatra problem vrlo 
ozbiljnim s čime su se složili i prisutni članovi. U prijedlozima prioriteta za 2022. godinu 
problematika je dostavljena stručnim službama na razmatranje i očitovanje. 

2. Predsjednik je upoznao nazočne da je završena sanacija i asfaltiranje prometnice u Ulici 
Baretićevo  od k.br.13/11 do k.br.17/13. Kako je cesta sada završena pojedini nesavjesni 
vozači voze se njome prekomjernom brzinom čime ugrožavaju pješake. Stoga je 
predsjednik predložio da se uputi dopis Rijeka prometu i predloži postava ležećih 
policajaca i znakova oprez pješaci. 

3. Predsjednik je pročitao nazočnima odgovor Direkcije za komunalno redarstvo vezano uz 
zatraženo nadziranje radova koji se odvijaju u Ulici Mihovilići gdje se gradi privremeno 
naselje za smještaj radnika koji će raditi na izgradnji ceste D403. Korisnici okolnih parcela 
pobunili su se jer su na pristupnoj prometnici  podignuti rubnjaci koji sada onemogućavaju 
nesmetan prolaz kamiona koji tuda prometuju.  

4. Tajnica je obavijestila nazočne o planu KD Čistoće vezanom uz podjelu individualnih 
spremnika kućanstvima. Stanovnici Mjesnog odbora Pehlin po planu trebali bi dobiti 
individualne spremnike u tijeku mjeseca srpnja i kolovoza 2021.  
 

Zaključak 
1. Vijeće je informacije primilo na znanje. 
2. Poslati zamolbu Rijeka prometu d.d.. 
3. Vijeće je informacije primilo na znanje. 
4. Vijeće je informacije primilo na znanje. 

 
 
 

 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
Sjednica je završila u 17:00 sati. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Lorena Pribanić 


